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Conesa aplaudeix l'avenç en les negociacions de l'HGC i reclama a Comín que asseguri els
llocs de feina

L'alcaldessa, Mercè Conesa, fa un balanç positiu de l'avenç de
les negociacions entre la Generalitat i QuironSalud perquè
l'Hospital General de Catalunya (HGC) sigui de titularitat
pública. Conesa defensa que Sant Cugat necessita un hospital
públic de referència i considera que l'HGC és l'opció
adequada. L'alcaldessa ha aprofitat l'anunci del conseller de
Salut, Toni Comín, per demanar-li que es garanteixin els llocs
de feina actuals a l'equipament sanitari.

Tot i haver-se assabentat per la premsa del pas endavant en les converses entre les dues parts, Conesa s'ha
mostrat satisfeta per l'anunci.

Mercè Conesa: L'hospital dels santcugatencs ha de ser l'HGC perquè hi puguem anar amb la targeta
sanitària pública.

Conesa també ha reclamat a la conselleria millorar l'equipament del CAP Sant Cugat perquè ha 'envellit' i el
servei d'urgències a la ciutat.
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